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ПРОТОКОЛ  ЗА  ВЗЕТИТЕ  РЕШЕНИЯ 

на заседание  на Управителния съвет на САБ, проведено на 08.10.2019 г., 
Централен дом на архитекта – София 

 
Поради липса на кворум в обявения час, заседанието започна в 11 ч.  

 
По определения за заседанието на УС на САБ на 08.10.2019 г. дневен ред, бяха взети 
следните РЕШЕНИЯ : 
 

1. УС на САБ приема дневния ред за ХХХ-то Общо събрание на САБ с направените 
допълнения – в т.2 и т.3 да се добави „експозе към доклада“, а накрая да се добави „и 
обсъждания по тях“;  

2. УС на САБ прие график за организацията на ХХХ – то ОС на САБ и предложения за 
работни органи. Като водещ на първото заседание на ОС да се предложи арх. Пламен 
Генов.; 

3. ОБСЪЖДАНЕ НА МАТЕРИАЛИТЕ ЗА ХХХ-ТО ОС 
3.1.УС на САБ прие  доклада на Председателя на УС на САБ „За миналото, състоянието и 
бъдещето на САБ“. Прието беше предложението, членовете на УС на САБ да подготвят 
кратки експозета по проблеми, върху които трябва да бъде акцентирано. Ако експозетата 
бъдат изпратени до десет дни, същите да се включат за публикуване към материалите за 
събранието.  
3.2.УС на САБ прие мандатната програма: допълнена с предложения от дружествата на 
САБ. Регионално планиране, териториално устройство, градоустройство, екология и 
ландшафтна архитектура да се обединят  в обща формулировка – „устройствено 
планиране“; 
3.3. УС на САБ прие доклада на Председателя на УС на САБ и обсъждане на изпълнението 
на решенията на XXIX-то Общо събрание като база, като допълнително се нанесат корекции 
и допълнения, съобразно обсъжданията и решенията по отделните точки: 
3.3.1.УС на САБ взе решение, комисията, определена от ОС по т. 1 от решенията (т.нар. 
комисия „Стрясков“) да внесе доклад , съдържащ отчет за дейността си и изводи, до 15 
ноември 2019 г. Заедно с това да бъде разпространен и доклада на КС на САБ по този 
повод; 
3.3.2. УС на САБ прие Стратегия за управление на недвижимата собственост на САБ (по т.3 
от решенията). Стратегията да се внесе на ОС; 
3.3.3.УС на САБ прие докладна записка за предложения за неотложни промени в Устава на 
САБ (по т.4 от решенията), с допълненията в чл.52, чл. 73 ,чл.81 и чл.82; 
3.3.4..УС на САБ прие докладна записка за създаване (учредяване) на Дискусионен клуб на 
младите архитекти и студенти по архитектура (по т.7 от решенията); 
3.3.5.УС на САБ прие програма, състав на работна група и график за разработване на нов 
Устав (по т.12 от решенията). Прието беше да се предложи на ОС, срокът за гласуване на 
нов Устав да се отложи за XXXII-то ОС (2021 г.); 
3.3.6. УС на САБ прие информация по т.14 от решенията (за финансова ревизия и 
преоценка на сключените договори и взети управленски решения за мандати 2007-2019 г. 
или УС не са освободени от отговорност). Да се изчака доклада на комисията „Стрясков“, 
след което да се предложи на ОС да се прецизират сроковете за финансова ревизия към 
определени периоди, за които се докаже от комисията, че е необходимо; 
3.3.7. УС на САБ прие докладна записка за концепция за Закон за архитектурата (по т.15 от 
решенията) и гласува състави на работни групи за този закон и за ЗУТ, които са отворени за 
привличане на нови членове в тях; 
3.3.8. УС на САБ прие статут на „Бялата книга“ (по т.15 от решенията); 
4.  СТОПАНСКИ ВЪПРОСИ 
4.1. УС на САБ обсъди информацията за хода на делото за „Св.Кирик и Юлита“и взе 
решение за размера на иска и одобри предложението за начините за набиране на средства 
за държавна такса; 
4.2. УС на САБ взе решение за продажба на имот: Производствена база в гр. Стара Загора. 
5. ОРГАНИЗАЦИОННИ ВЪПРОСИ 
5.1.УС на САБ прие примерна структура за концепция за развитие на сп. „Архитектура“, на 
базата на която да се проведе конкурс за избор на екип за издаването на списанието; 
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5.2. УС на САБ прие финансови параметри на изданията за български архитекти, като 
определи максимална сума за подпомагане от САБ – 2500 лв. на издание. УС на САБ 
разгледа докладна записка от арх. Ани Добринова за изданието за проф. арх. Иван Татаров, 
УС на САБ прие, че може да осигури максимум 2500 лв. 
6. РАЗНИ 
6.1.УС на САБ прие докладна записка за финансиране на организиран от САБ, ССА и КАБ-
регионална колегия София-град конкурс за архитектурно-градоустройствено решение на 
площад „Света Неделя“, като взе решение за отпускане на определена сума; 
6.2.УС на САБ обсъди писмо от Сдружение на архитектите-проектанти в защита на 
авторското право в архитектурата (САПЗАПА) и взе решение за организиране на експертна 
среща по темата за авторското право; 
6.3. УС на САБ разгледа възражение от арх. Светла Статкова за финансиране на сдружение 
„Кольо Фичето“, както и изложените от нея мотиви на заседанието на УС и не приема 
преразглеждане на решението си от 18.07.2019 г.; 
6.4.УС на САБ прие информацията по доклада от д-р арх. Пламен Генов, относно участие в 
работни срещи в Министерство на културата и в Министерство на туризма; 
6.5.УС на САБ прие информацията за нови членове на САБ: 
Арх.Александър Тодоров Павлов – дружество 22; 
Арх. Еми Стефанова Димитрова и арх.Теодор Атанасов Тосев– обединение ССА; 
Ас.арх. Михаил Георгиев Арнаудов и гл.ас. д-р арх.Цветелина Тодорова Даскалова – 
дружество на САБ към УАСГ. 
 

 
ПРОТОКОЛЧИК:   /п/:                                     ПРЕДСЕДАТЕЛ НА УС НА САБ: /п/ 
       /д- р МИЛЕНА СТАТЕВА/                                        /ПРОФ. Д-Р АРХ. ТОДОР БУЛЕВ/ 

 
СЪГЛАСУВАЛ, 
ГЛАВЕН СЕКРЕТАР НА САБ: /п/ 
        /АРХ. ВАНЯ ФУРНАДЖИЕВА/ 

 

 


